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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 16. september:

● Budsjett i Framsikt. Tilgang: gruppeleder + en fra hvert parti. Mandag 4.11 kl 16 -
opplæring i Politikermodul i Framsikt. Lise sender ut til gruppeledere, som
videresender til den de eventuelt vil ha med fra partiet.

● FSK oppfølging. Marit ba om tilbakemelding etter formannskapet. Ordførerne hadde
ingen kommentarer.

● Interpellasjoner. Ordfører ønsker å ta opp reglementet på nytt for å få lagt
interpellasjoner til hovedutvalgene. Lise sjekker opp om andre kommuner har denne
ordningen.

● Innbyggerinitiativ Hedrum kirke. Venter på opplysninger fra Kirkevergen.

● Gjennomgang av saksliste før kommunestyret onsdag kl 13, Marit innkaller.

● Omfang av spørsmål fra folkevalgte og krav om utredninger er altfor stort i forhold til
de administrative ressursene. Spørsmål og ønsker om utredninger bør alltid komme
via gruppeleder. Marit sender en e-post til gruppelederne angående dette.

● Kommunemøte Vestfold fredag 27.9 - Larvik er vertskap. Marit kontakter Didrik
Bakken, KS, for å høre hva som forventes av administrasjonen i Larvik.
Kommunedirektør møter sammen med ordfører.



● Det lages en egen sak på intranettet/web om varaordførers rolle som styreleder i KS
region Vestfold. Marit tar dette med Kommunikasjon.

● Info om ordførernes besøk ute i tjenesteområdene legges inn som del av
mandagsmøtene for å informere administrasjonen om hvor de skal. De er ute i
tjenesteområdene en gang i måneden. Ordfører er svært positiv til ordningen. Viktig
for kommunen at de gjennomfører dette, og det blir svært godt mottatt i
administrasjonen.

● Utsette KPU 31.10 pga KS høstkonferanse - Lise tar kontakt med Marie

● Politiske arbeidsgrupper. Kommuneadvokat Hanne Strand informerte om regler rundt
opprettelse og gjennomføring av arbeidsutvalg opprettet av og blant formannskapets
medlemmer og andre utvalg opprettet av kommunestyret.

● Framtidas kommune og strategiprosessen v/Jan-Erik Norder og Guro Winsvold.
Jan-Erik Norder og Guro Winsvold presenterte prosjektet og fremtidige
utviklingsområder. Organisering av arbeidet fremover vil bli lagt inn som en del av
Strategidokumentet. Strategiarbeidet gjennomgås nærmere i budsjettseminaret 2.
oktober.
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